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Mindenki előtt  

Hatalmas esése után még csak előfutóként tér vissza Ollé Sasa a fehérvári 

megmérettetésen, nem is akárkivel, a jobb1-ből legnagyobb lánya, Rebeka 

segíti majd a Országos Rallye Bajnokság negyedik futamán. Na és nem is 

akármivel, a csapat régi autójával, egy Suzuki Swifttel tér vissza. 

 

Ollé Sasa- Ollé Rebeka: „Szerencsére már sokkal jobban vagyok, véget ért a 

rehabilitáció, amire a térdem és a bokám miatt volt szükség, bár még élesben 

versenyezni nem tudnék. Éppen ezért találtuk ki -leginkább a lányom unszolására-, hogy 

menjünk egy régi Suzuki Swift versenyautóval, amivel még versenyzett a csapat, 

előfutóként, így a versenyzés feelingje meglesz, ott vagyok a ralis közegemben, ami 

már nagyon hiányzik. A lányommal indulok tehát a Székesfehérvár Rallye-n, mint „0”-s, 

felvezető autó veszünk részt. Rebeka ült már mellettem a teszteken, azonban élesben, 

ez lesz az első alkalom. Szóval neki a navigálás lesz újdonság, nekem pedig az előfutás, 

kíváncsi leszek milyen lesz kívülről nézni a versenyzőket, és megnyitni egy versenyt. 

Furcsa lesz asszisztálni a ralis élmezőnynek! 

Veszprémben már nagyon szeretnék a mezőnyben versenyezni, nem egy jó érzés 

„kívülállóként” menni. Az autó műszaki dolgai, a motor, váltó a jövő héten érkezik meg, 

a karosszéria pedig két héten belül lesz kész, szóval ha minden jól megy, akkor a négy 

hét múlva kezdődő murvás futamon már rajthoz tudunk állni. Azt még nem tudom, hogy 

ez az esés mennyire akasztotta meg a pályafutásomat, mert ez a nagy baleset 

számomra több sérüléssel is járt, többször estem már, de ez most egy óriási tempónál 

történt, az okát, ami valószínűleg műszaki hiba volt, sosem tudjuk meg igazán, hiszen 

nagyon összetört az autó, ilyen esetben pedig elbizonytalanodik az ember, hogy mi is 

történt pontosan, és kissé megviselt, hogy kórházba szállítottak… Ezeket mindig 

megúsztam, lehet, hogy most ez egy intő jel, hogy vegyek visszább az agarakkal, mert 

mindenki sérülékeny. 

Pont azért vagyunk most is itt, hogy ha nem is éles szituációban, de szoktassuk 

magunkat a versenyzéshez, hiszen mindenképpen jól szeretnék menni Veszprémben. 

A Swift jó hangos lett, igazán figyelemfelkeltő, ami tetszeni fog a nézőknek, és biztosan 

tudom, hogy egy jó hétvégét fogunk eltölteni a lányommal. Furcsa helyzet lesz, de akkor 

is jobb lesz előfutóként menni, mint otthon ülni.” 

 


